

CANTINE

Nous disposons d'une cantine proposant des repas variés et équilibrés préparés sur le contrôle d'un diététicien aux goûts des élèves.

NB : Pour plus d'informations voir le secrétariat

TENUE SCOLAIRE

- Les échantillons des tenues de classes et de sport sont disponibles à l'établissement ;
- Les chaussures noires et chaussettes blanches sont obligatoires ;
- Les noms et classe de l'élève doivent être inscrits en caractères d'imprimerie sur la tenue avec du fil rouge.

TRANSPORT

Des bus neufs et climatisés sont mis à la disposition des élèves pour assurer leur transport quotidien à la demande des parents. Les frais sont préalablement payés sur place à l'école.

NB : Le transport des enfants sera effectif le mercredi de la première semaine de la rentrée. Les paiements et réservations sont faits à l'avance, sur place à l'établissement.

PROJETS PEDAGOGIQUES

- Des cours de soutien pour renforcer les apprenants et remédier à leurs difficultés,
- La formation d'élèves compétents ; intégrés dans leurs cultures et armés au numérique ;
- L'effectivité du bilinguisme.

COURS DE VACANCES

Les cours de vacance sont organisés pour la remise à niveau des élèves et ce pour une durée de 3 semaines à compter du 15 juillet



Tableau feutre

SURPRISE

Un bonus spécial est réservé pour les 50 premiers élèves inscrits

N.B : Nombre de places limités



Atteindre L'excellence Ensemble

Situé à JAPOMA-DOUALA, à 900m après le carrefour château Nyalla, 60m après les rails Japoma, à 40m du carrefour « Aladji »

Tel. 677475673 / 656 26 34 39

Email : angelo.school@angelo-school.com / gsb.angelo@gm



GROUPE SCOLAIRE BILINGUE

ANGELLO



Atteindre L'excellence Ensemble

Autorisation par arrêté n°81/J1/7/A/MINEDUB/SG/DSEPB/SDAAP du 01 mars 2023

Situé à JAPOMA-DOUALA, à 900m après le carrefour château Nyalla, 60m après les rails Japoma, à 40m du carrefour « Aladji »

Tel. 693 688 528 / 677 475 673 - Email : angelo.school@angelo-school.com / gsm.angelo@gmail.com

PRESENTATION

Le Groupe Scolaire Bilingue ANGELLO : « **ANGELLO BILINGUAL SCHOOL** » est une institution privée laïque d'enseignement maternel et primaire aux cycles complets des trois (03) sous-systèmes : anglophone, francophone et bilingue.



MOT DE LA FONDATRICE

Mère de plusieurs enfants, les péripéties des affectations professionnelles de notre couple parents dans plusieurs villes du Cameroun nous ont emmené à faire l'expérience des forces et faiblesses de la multitude d'écoles auxquelles nous avons eu à confier nos enfants, ce qui nous a inspiré un modèle avec plus-value, d'où la création d'ANGELLO BILINGUAL SCHOOL.

Titulaire d'une licence en gestion des ressources humaines et diplômée de l'ENIEG, nous avons estimé réunir les compétences nécessaires pour mettre en place un modèle

d'école propice à la préparation des leaders de demain, et avons mis les moyens technologiques, didactiques, pédagogiques et déontologiques adéquats pour atteindre cet objectif. Notre rêve est de mettre à la disposition de l'économie camerounaise en priorité, une jeunesse préparée aux défis de son développement, à travers sa préparation dès l'adolescence à une professionnalisation armée au train de la mondialisation.

Anne Nadège MEGUDJOU

NOS DIFFERENTS CYCLES

CYCLES	CLASSES ou SECTIONS	AGES MINIMUM
MATERNELLE	CRECHE	6 mois à 2,5 ans
	PETITE SECTION	3 ans
	MOYENNE SECTION	4 ans
	GRANDE SECTION	5 ans
PRIMAIRE	FRANCOPHONE	6 ans
	ANGLOPHONE	
	BILINGUE	



NOS PRODUITS

- Crèche
- Garderie
- Maternel bilingue ;
- Primaire francophone ;
- Primaire anglophone ;
- Primaire bilingue.
- Diverses activités périscolaires



NOS ATOUTS

- Une équipe pédagogique et administrative dévouée, compétente et qualifiée, ayant une grande expérience professionnelle,
- Un environnement calme et favorable à l'éclosion du génie des enfants ;
- Des salles de classe spacieuses, aérées et équipées de caméras de vidéosurveillance ;
- Contrôle d'accès biométrique à l'établissement
- Des classes accueillant les enfants à besoins spécifiques encadrés par des éducateurs spécialisés
- Un site spacieux, propre, sécurisé, équipé des caméras de vidéosurveillance
- Une médiathèque ouverte aux élèves et au personnel ;
- Un espace de jeux bien aménagé, doté d'attraction diverses (piscine ; hand ball, basket ball, Volley ball, football, tennis...)
- Une éducation au respect de l'environnement sur le tri systématique des déchets ;
- Des activités post et périscolaires animés par des animateurs qualifiés ;
- Une infirmerie équipée et prompte à administrer les premiers soins ;
- Des bus climatisés et confortables pour le transport des enfants ;
- Une cantine offrant des repas variés et équilibrés préparés sous le contrôle d'un diététicien et au goût des élèves ;
- Etc.

CONDITIONS D'ADMISSION

NOUVEAUX

- 1- Une photocopie simple de l'acte de naissance
- 2-Quatre (04) photos 4*4
- 3-Un certificat de promotion ou un bulletin de notes
- 4-Une photocopie du carnet de vaccination (maternelle)
- 5-Un test de recrutement pour les élèves du primaire
- 6-Frais d'inscription 25 000F



HORAIRES D'ENSEIGNEMENTS

JOURS	PRIMAIRE	MATERNELLE
Lundi-Mardi-Jeudi	7h30-15h	7h30-13h
Mercredi-Vendredi	7h30-13h30	7h30-13h30
Anniversaire	12h15 -12h30	10h-10h30
Pause	12h15 -13h00	/

NB : les élèves de classé et CM2 de 6h30 à 15h00 dès le mois de Janvier 2024.

INSCRIPTIONS ET SCOLARITÉ

- Inscription tous les jours ouvrables de 8h-16h et les samedis de 8h-13h ;
- Tout paiement de pension se fera en espèce ou par virement bancaire ;
- La première tranche de la scolarité est exigible à l'inscription
- Toutes les transactions bancaires se feront à l'adresse suivante.

BANQUE	INTITULE DU COMPTE	CODE BANQUE	CODE AGENCE	NUMERO DU COMPTE	CLE	PARTIE VERSANTE
CCA-BANK	GROUPE SCOLAIRE BILINGUE ANGELLO	10039	10027	00768405101	17	NOM DE L'ENFANT
BGFI BANK	GROUPE SCOLAIRE BILINGUE ANGELLO	10035	01150	30020148011	86	NOM DE L'ENFANT

NB : Bien vouloir ramener le bordereau à l'école après chaque versement pour enregistrement.

CLASSES/PERIODE	Au plus tard le 30/09/2023	Au plus tard le 30 octobre 2023	Au plus tard le 31 janvier 2024	TOTAL	
	1 ^{ère} tranche (FCFA)	2 ^{ème} tranche (FCFA)	3 ^{ème} tranche (FCFA)		
Maternelle	Francophone et Anglophone	100000	55000	25000	180000
	Bilingue	100000	65000	35000	200000
Cl1-cl5 et sikcm1		90000	40000	25000	155000
Primaire bilingue SIL-CE2 / Cl1-Cl4		100 000	60000	30000	190000
CM2 / CL6		100000	70000	/	170000

NB : les cours de soutien obligatoires sont payables en 2 tranches (15 000f au plus tard le 30 novembre et 15 000f au plus tard le 31 janvier pour les élèves du CM2 et CL6 et débutent en janvier 2024.

o Les frais versés ne sont ni :

- **Remboursables** (toute somme versée est acquise).
- **Convertibles** (une somme versée pour un service ne peut être utilisée pour un autre).
- **Cessibles** (une somme versée pour un élève ne peut être utilisé pour un autre élève en cas de démission du premier).

ACTIVITES POST & PERISCOLAIRES

ANGELLO SCHOOL propose sur l'année en complément des enseignements scolaires, une suite d'activités variées et stimulantes qui prennent en compte les besoins de chaque enfant, contribuent à renforcer son autonomie, sa capacité à créer et facilitent sa socialisation. Ces activités périscolaires visent à multiplier les champs d'expérimentation pour permettre l'acquisition par le jeu d'un savoir pratique.

QUELQUES ACTIVITÉS

ACTIVITES ARTISTIQUES ET CULTURELLES (Groupe 1)	ACTIVITÉS NUMÉRIQUES, SCIENTIFIQUES ET ENVIRONNEMENTALES (Groupe 2)	ACTIVITES SPORTIVES (GROUPE 3)	ACTIVITES CITOYENNES ET SORTIES DEC OUVERTES (Toutes sont gratuites)
Les artistes en herbe	Graines d'entrepreneurs	Taekwondo (perspective)	Nettoyage des déchets non biodégradables dans un lieu public
les stars en scènes	Genius muna	Sport(Natation, basketball, football...)	Excursions en entreprise de recyclage
La main à la tache	Les savants fous	/	Visite d'un complexe agropastoral
Eveil musical	Fabrication des jouet	/	Partager une journée avec les démunis
La ronde des métiers	Jeux numériques éducatifs	/	/

CANTEEN

We have a canteen that offers a variety of balanced and tasty meals prepared under the special care of a dietician.



NOTE : For more information, contact the school secretariat.

SCHOOL DRESS CODE

Felt board

- Samples of school uniforms and sports attires are available at the school.
- Putting on black shoes and white socks is compulsory.
- The pupil's names and class must be embroidered on his or her school uniform with red thread.

TRANSPORTATION

Brand new and air-conditioned buses are available for daily transportation of pupils whose parents would express the need. The fares are paid in advance directly in school.

NOTE : The effectiveness of the pupil's transportation service will start on Wednesday of the first week of resumption. Transport fares and reservations are made in advance at the school.

SURPRISE

A special bonus is received for the first 50 registered students

N.B : Number of places limited

PEDAGOGIC PROJECTS

- Organisation of support courses to enhance slow learner's capacity and thus remedy the difficulties that they may face;
- The training of competent pupils, integrated in their cultures and digitally connected;
- Making bilingualism a tangible reality.

HOLIDAY COURSES

Holiday courses are organised in view to improve the level of learners and bring them to standard. This is done for a period of 3 (three) weeks starting from the 15th of July.



Achieving excellence together

Located at JAPOMA-DOUALA, at 900 metres from "Nyalla Castle Junction", 60 metres after the Japoma railways, at 40 metres from "Aladji" Junction

Tel. 677475673 / 656 26 34 39

Email : angello.school@angello-school.com / gsb.angello@gm



ANGELLO

BILINGUAL NURSERY AND PRIMARY SCHOOL



Achieving excellence together

ORDER N°81/J1/7/A/MINEDUB/SG/DSEP/SDAAP OF 1 March 2023

Located at JAPOMA-DOUALA, at 900 metres from "Nyalla Castle Junction", 60 metres after the Japoma railways, at 40 metres from "Aladji" Junction

Tel. 693 688 528 / 677 475 673 - Email : angello.school@angello-school.com / gsm.angello@gmail.com

SCHOOL PRESENTATION

ANGELLO BILINGUAL NURSERY AND PRIMARY SCHOOL is a lay private institution with three subsystems of education: Anglo-Saxon, French and Bilingual.



A WORD FROM THE PROPRIETRESS

As parents of several children and due to professional constraints, my husband and I have experienced numerous postings in different Regions in Cameroon. The ups and downs of our unsettled lifestyle led us to experience the strengths and weaknesses of each of the multitude of schools to which we had to entrust our children in each of the towns where we stayed. We got inspiration from the inadequacies that we noticed in some of these schools to think and come out with the project of creating of ANGELLO BILINGUAL NURSERY AND PRIMARY SCHOOL that we hope will mark a difference and stand as a model school.

Being a holder of a bachelor's degree in Human Resources Management and a professional

training at the Government Teachers Training College, I felt we have the needed skills to set up and manage this model educational institution that aims at preparing the leaders of tomorrow. We unleashed the technological, didactic, pedagogic and ethical means to achieve this goal. Our vision is to prepare the youths so that they can contribute to the growth of Cameroon's economy by successfully facing the development challenges. We are conscious that this can only be achieved through a proper training that must be launched at their tender age and geared towards professionalisation which is tied to the train of globalisation.

Anne Nadège MEGUDJOU



OUR CYCLES

CYCLES	CLASSES AND SECTIONS	MINIMUM AGES
NURSERY	DAY CARE	Between 6 months and 2 and halfyears
	PRE-NURSERY	3 years
	NURSERY I	4 years
	NURSERY II	5 years
PRIMARY	FRENCH SUBSYSTEM	6 years
	ENGLISH SUBSYSTEM	
	BILINGUAL SUBSYSTEM	

OUR OFFERS

- Day care
- **kinder garden**
- Bilingual Nursery
- **French-speaking Primary**
- English-speaking Primary
- **Bilingual Primary**
- Diversified extracurricular activities



OUR STRENGTHS

- A dedicated, competent and qualified pedagogic and administrative staff with many years of experience,
- A calm and conducive environment that favours the blossoming of the children's genius,
- Large and airy classrooms equipped with video surveillance cameras,
- Biometric access control systems installed at the school gate,
- Classrooms specially equipped for children with special needs and supervised by special educators,
- A spacious, clean and secured school compound equipped with video surveillance cameras,
- A multimedia centre meant for both staff and students,
- A well-equipped play lot divided into various playgrounds (swimming pool, handball, basketball, volleyball, football, tennis, etc.)
- Extracurricular activities supervised by experts,
- An equipped infirmary meant for the prompt administration of first aid,
- Punctual and comfortable buses for the transport of pupils,
- A canteen that offers a variety of balanced and tasty meals prepared under the special care of a dietician, Etc.

ADMISSION REQUIREMENTS

NEW STUDENTS

- 1- A photocopy of the birth certificate,
- 2- Four (4) passport size photographs,
- 3- A promotion certificate or a report booklet,
- 4- A photocopy of the vaccination card (nursery),
- 5- A recruitment test for primary school pupils,
- 6- Registration fee: 25 000 F.



TEACHING TIMETABLE

DAYS	PRIMARY	NURSERY
Monday-Tuesday-Thursday	7:30 A.M. -3:00 P.M.	7:30 A.M. -1:00 P.M.
Wednesday-Friday	7:30 A.M. -1:30 P.M.	7:30 A.M. -1:30 P.M.
Birthday celebration	12:15 A.M. -12:30 P.M.	10:00 A.M. -10:30 A.M.
Break	12:15 A.M. -1:00 P.M.	/

NOTE : From January 2024, Class 6 and CM2 programmes will run from 6:30 A.M. to 3:00 P.M. daily

REGISTRATION AND TUITION FEES

- Registration is done every working day from 8:00 A.M. to 4 P.M. and on Saturdays from 8:00 A.M. to 1:00 P.M.
- All payments must be made in cash or by bank transfer;
- The first instalment of the tuition fee is due at registration;
- All bank transactions will be made to the following address:

BANK	ACCOUNT NAME	BANK CODE	BRANCH CODE	ACCOUNT NUMBER	KEY	DEPOSITING PARTY
CCA-BANK	ANGELLO BILINGUAL SCHOOL	10039	10027	00768405101	17	CHILD'S NAME
BGFI BANK	ANGELLO BILINGUAL SCHOOL	10035	01150	30020148011	86	CHILD'S NAME

NOTE : You are kindly requested to return the slip to the school administration after each bank deposit for proper registration.

CLASS		Dead line: 30 September 2023	Dead line: 30 October 2023	Dead line: 31 January 2024	TOTAL
		1st instalment (FCFA)	2nd instalment (FCFA)	3rd instalment (FCFA)	
NURSERY	French & English	100 000	55 000	25 000	180 000
	Bilingual	100 000	65 000	35 000	200 000
Class1 -Class 5 and SIL -CM1		90 000	40 000	25 000	155 000
Bilingual Primary SIL -CE2 / Class1-Class4		100 000	60 000	30 000	190 000
CM2 / CL6		100 000	70 000	/	170 000

NOTE : Compulsory support courses fees for Class6 and CM2 pupils are payable in 2 instalments: 15.000 F in November ending and 15.000 F in January ending. These courses start in January 2024.

o All fees paid are:

- **Non-refundable** (any amount paid is forfeited),
- **Non-convertible** (money paid for a service cannot be used for another service),
- **Non-transferable** (money paid for one pupil cannot be used for another, even if the initial one resigns).

EXTRACURRICULAR ACTIVITIES

In addition to the national prescribed curricular activities, ANGELLO BILINGUAL NURSERY AND PRIMARY SCHOOL also offers a wide range of varied and stimulating extracurricular activities throughout the school year. These activities are carefully selected to take into account the playful needs of each child, contribute to reinforcing his or her autonomy, developing his or her ability to be more creative and facilitate his or her socialisation process. These recreational facilities are also aimed at intensifying the experimentation fields that allow learners to acquire the know-how through playful activities.

SOME OF OUR EXTRACURRICULAR ACTIVITIES

ARTISTIC AND CULTURAL ACTIVITIES (Groupe1)	DIGITAL, SCIENTIFIC AND ENVIRONMENTAL ACTIVITIES (Group 2)	SPORTS ACTIVITIES (Group 3)	CITIZENSHIP ACTIVITIES AND DISCOVERY OUTINGS (all free of charge)
The budding artists	Entrepreneurial Seeds	Taekwon do (in perspective)	Cleaning up non-biodegradable waste in public places
The stars on stage	Genius Muna	Sports (swimming, basketball, football...)	Excursions to recycling companies
The hand to the task	The mad scientists	/	Visit to an agro-pastoral complex
Musical awakening	Toys making	/	Sharing a day with theedies
The round of trades	Digital educational games	/	/